
能源管理体系认证证书 
证书编类ㄟ001 23En20 141 ROM/3200 

刽证明 

敬鹏ㄍ常熟ㄎ电子暨限圭泪 

注憨ㄔ运滐地址ㄟ中国江苏省常熟高瘙技术产般开发具黄浦江路 98 类 

昩吧信用拆娭ㄟ9工 320000788381土 35\ 

能源管理体系符合标准ㄟ 

GB/T 2333 1-2020 / ISO 50001:2018 
RB/T 101-2013; 

通过认证范围如霸ㄟ 

印祸电路板的货茲及相诡的能源管理活将 

ㄍ获证旼旿本菁度产品单位产量综合能耗及能耗核算边界见标暨相栗证书注憨类的证书附偿， 

证书附偿是本证书旼成部慌ㄎ 

首次发证日期ㄟ2023菁4艮27日 本次发证日期ㄟ2023菁4艮27日 暨效期至ㄟ2026菁4艮26日 

在吧绑堾督周期厉桠本证书囿须白CQC签发的堾督赵核合格通知书合并使用方镭暨效，查询证书暨效偮态筜登陆www. cqc. corn. on, 

木证书信息镭在国家认证认镭堾督管理委员成圭示的网站ㄍwww. c.nca. gov. cn) 卜查询 

MゼM日EROF 

GNA蓦  ANAGMffSYSTM 像肇 - 	ㄟ~  
—— c s 0001-M 

中国絅量认证中心 
中国 ~ 炯京 ~ 南四刧西路188类9具 1000了0 

http:豢www.cqc.com.cn 

2022菁侸 



升吧石 ENERGY MANAGEMENT SYSTEM 

CERTIFICATE 
Certificate INo. OO123En2O141ROM/3200 

by reason of its 

Energy Management System 
has been awarded this certificate for compliance with the standard 

ISO 50001:2018 
RB/T1OI-2013; 

The Energy Management System Applies in the following area: 

The Manufacture of Printed Circuit Boards and Related Energy Management Activities 

We hereby certify that 

Chin Poon (Changshu) Electronics Co., Ltd 

Registered / Operation Address: No.98, Iluangp句iang Road, Changshu New&Hi 吧 Tech Industrial 

Development Zone, Jiangsu Province, China 

Business ftegistration Number: 91320000788381 135N 

憶he appendix with the same certificate number to this certificate is part of this certificate, referring the comprehensive energy 

consumption for unit output of product and energy consumption calculation boundary of the certified client within this yea0 

Certified since: April 27, 2023 	Valid from: April 27, 2023 	Valid until: 人pril 26, 2026 

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC 

Please access www.cqc.com.cn  for checking validity of the certificate 

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of 

the People's Republic of China(www.cnca.gov.列 

M耙M日ゼROF 

鲅肇﹚ 
Signed by: Xie ZhaoXu 

C日INA QUALI笆YCER霸！FICA霸1ONCEN霸RE 

Section 9, No.188, Nansihuan(the South Fourth Ring Road) Xilu(West Road), Beijing 100070, China 

http:/剑ww.cqc.com.cn  

中国认镭
管刪体系 
M┸住期ゼNTs棒s1tM 
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